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PROTOKOLL FRA ÅRSMØTE 

Protokoll fra årsmøte del 2 i Lindås IL 

Lindåshallen  30.06.2015 

 

Møtet skulle i hovudsak ta for seg sak nr 5,8 og 10, som vart utsatt på forrige årsmøte. 

I tillegg behandla vi sak 9 som vart utegløymt på årsmøte del 1. 

 

Ordstyrar: John Helge Walderhaug 

Sekretær: Lise Hodnekvam 

 

Sak 5. Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand 

Idrettslagets største utfordring er å få oversikt over medlemmene og få inn medlemsavgift i 

gruppene. Dette er hovudårsaken til det store avviket i budsjettet.  

Innstilling: Styret foreslår at årsmøtet godkjenner regnskapet under forutsetning av at 

revisorane godkjenner det innan fastsatt dato; 20.07.2015 

 

Fylgjande hadde ordet i saken: Helge Fjellanger (idrettslagets revisor), John Helge     

Walderhaug, Jon Thorsen (avtroppende leiar i fotballgruppa). 

Revisor; Helge Fjellanger, kommenterte at det var altfor store avvik i budsjettet fra 2014, og 

dette gjer at det ikkje kan godkjennast enda. Avviket kjem fra manglende innbetalte 

medlemskap.  

Jon Thorsen kom med forslag om ein enklare måte å få registrert seg og få betalt 

medlemsavgifta for medlemmene, og at fotballgruppa sjølv skal krevja inn avgifta, men ikkje 

vera ein del av felles skapet. 

John Helge Walderhaug kommenterte at NIF sitt system for medlemsarkiv er komme for å bli 

og at her må det berre gjerast ein jobb i undergruppene for å få medlemmene registrert 

tidlig nok  og ikkje registrere så seint på året at vi så vidt rekk registreringa før fristen 31.12, 

som og er grunnlag for tilskuddsordningane for lokale aktivtetsmidlar (LAM). 

Medlemssystem i NIF er lovpålagt og skal brukas. Nytt system kom i 2013/14, og Lindås IL 

har brukt dette sidan 2013. Frå 2016 må alle medlemmer inn i dette systemet og registrere 

seg med personnummer. Dette vil danne grunnlaget for LAM som vil gå automatisk frå 
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31.12.2016. Dette vil erstatte idrettsregistreringen som vi har brukt hittil som registrering av 

underlag for LAM. 

Fleirtallet var einige i at NIF´s medlemsarkiv/registreringmetode må følgast slik det er 

lovpålagt. Her må oppmenn og trenarar for kvart lag ta ansvar og gjera ein jobb for å få 

oversikt. Det kom og forslag om å ha ein Service Desk tilgjengelig  etter sommaren for å 

hjelpa dei som treng hjelp med registrering/betaling. 

Vi viser og til avviksmelding rekneskap 2014, der temaet er lagt fram som en sak vi må 

forbetra oss på, sidan storparten av avvik på inntekter i Lindås IL kjem frå manglande oppgjer 

av medlems og treningsavgift. Viser til dokumentasjon i sak 5. 

 Vedtak: 

Årsmøtet GODKJENNER regnskapet under forutsetning av at revisorane godkjenner det 

innan fastsatt dato, 20.07.2015 

 

 

Sak 8. Vedta idrettslagets budsjett 

Innstilling: Styret låg fram forslag til budsjett for 2015 

   

Vedtak: Årsmøtet GODKJENNER  budsjettet for 2015. 

 

Sak 9. Behandle idrettslagets organisasjonsplan 

Dette punktet blei utegløymt på årsmøte del 1, og vart derfor tatt opp i dag. 

Ingen kommentarer her.  

 Vedtak: 

 Framlagt organisasjonsplan  ble vedtatt.  

Sak 10. Valg 

a) Valgkomiteens innstilling på nytt styre: 

Innstilling fra valgkomite presentert v/avtroppande leiar John Helge Walderhaug pga 

at valgkomiteen var fohindra i å møte. 

 Leiar: Arvid Rossnes 

 Vedtak: Samrøystes valt 

 Nestleiar: Roger Fjellsbø 
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 Vedtak: Samrøystes valt 

 Medlem 1: Yngve Riis 

 Medlem 2: Anniken Sylta 

 Medlem 3: John Helge Walderhaug 

 Vedtak: Styremedlemmer samrøystes valt. 

 Vara 1: Roger Kolås 

 Vara 2: Lise Hodnekvam 

 Vara 3: Jan Åke Kolås 

Vedtak: Varastyremedlemmer samrøystes valt. 

Pga travle tider blant folk flest og mykje å gjera for styret, ynskjer styret å utvida med 1 

ekstra varamedlem; altså fra 2 til 3 vara medlemmer. 

 

 Vedtak: 

Nytt styre GODKJENT av årsmøtet. 

 Valgkomiteens innstilling på revisorar: 

 Fylgjagende hadde ordet i saken: John Helge Walderhaug og Helge Fjellanger, revisorer tok 

gjenval. 

 

Vedtak: 

 Helge Fjellanger og Svein Haukås ble valt til revisorer. 

  Styrets innstilling på valgkomité: 

 Fylgjande hadde ordet i saken: John Helge Walderhaug, og kunne medele at styret ikkje 

hadde fått endelig svar fra noverande representantar i valkomitee. Eventuelt må vi ta det 

som en forlenging av årsmøte eller ta eit ekstra ord. årsmøte når det er avklart. 

 

Vedtak: 

 

(Se styrets innstilling til valkomitee.) 

……… (navn) ble valt til leder og  
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……… (namn) og ……… (namn) ble valt til medlemmer 

……… (namn) ble valt til varamedlem 

 

Sak 5: Kommentar etter årsmøte 

Regnskap 2014 godkjent 14.07.2015  av revisorar ihht revisorrapport. 

 Årsmøte avsluttast 

 

 Innsatspokal og heidersteikn, og honorering av trenere og tillitsvalgte: 

 Fylgjande personer fekk tildelt innsatspokal for 2014: 

Roald Solen, Yngve Riis, Guri Fjellanger, Atle Rød, Nils Lauvås, Frode Røssland, Anniken Sylta,      

Roger Kålås, Roger Fjellsbø, Bjarte Lægreid, Lise Hodnekvam, Jon Helge Walderhaug og Anja 

Johannessen. 

 

 

Protokollen skal underteiknas av de to som ble valgt under sak 3, (årsmøte, del 1) 

  

 

Dato: 24.08.2015    Dato: 24.08.2015 

Yngve Riise-Wergeland (sign)   Roger Fjellsbø (sign) 

-----------------------------------------   ------------------------------------------------------------ 

[signatur av person valt til å underteikna] [signatur av person valt til å underteikna] 


